
  Protokół  nr XXIX/08
z obrad XXIX sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 25 listopada 2008 roku 
w godzinach  1100    - 1610    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 21 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).   
W sesji nie uczestniczyli radni: Baranowski Romuald i Dudzis Krzysztof.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Wręczenie  przez  przedstawiciela  Polskiego  Centrum  Badań  i  Certyfikacji 

w  Warszawie  certyfikatów  jakości  tj.:  Certyfikatu  Systemu  Zarządzania  Jakością 
Nr 784/3/2008 przyznanego Urzędowi  Miasta Ełku w zakresie świadczenia usług 
administracji publicznej na zadania własne i zlecone oraz Certyfikatu Jakości IQNet 
w tym samym zakresie.

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta na 2008 rok,
2) obniżenia  średniej ceny skupu żyta za okres  pierwszych trzech  kwartałów  2008 
roku,
3) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Ełku,
4)  przystąpienia do procedury zmiany granic Miasta Ełku,
5) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Ełku w sprawie zmiany granic 
Miasta Ełku,
6)  zatwierdzenia na terenie Gminy Miasta Ełk taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe  zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2009 roku do 
dnia 31 grudnia 2009 roku, 
7) określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 
handlowego przez Prezydenta Miasta Ełku,
8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego 
i zatwierdzenia jego regulaminu,
9)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miasta Ełku,
10)  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Miasta  Ełku  na  lata 
2008 – 2018”,
11)  upoważnienia  Prezydenta   Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków  finansowych  na 
dofinansowanie projektu pn. „Budowa boiska piłkarskiego przy Szkole Podstawowej Nr 
9”   w  ramach  programu  BLISKO BOISKO oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia 
prawidłowej realizacji umowy.
7. Prezentacja projektu budżetu miasta na 2009 rok.
8. Prezentacja Strategii Promocji Miasta.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11.  Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał gości: Posła na Sejm 

RP A.Orzechowskiego,  radnych  Sejmiku  Wojewódzkiego:  A.Puzę  i  A.Zdanowskiego, 
Prezydenta  Miasta  T.Andrukiewicza,  Zastępców  Prezydenta  Miasta  W.Szelążka 
i A.Urbańskiego, pracowników Urzędu oraz  wszystkich zebranych. Następnie  otworzył 
XXIX sesję Rady Miasta Ełku i stwierdził prawomocność obrad.   
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Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił   o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XXVIII08 z dnia 28 października  2008 roku.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził,  że radni przyjęli  protokół nr XXVIII/08 z dnia  28 października 
2008 r.       

Do punktu –3-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o   uwagi  lub 

wnioski do rozesłanego porządku obrad.
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  zgłosił  wniosek  o  uzupełnienie   propozycji 

porządku obrad, w punkcie 6 o podpunkt 11) z tematem - podjęcie uchwały w sprawie 
upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków  finansowych  na 
dofinansowanie  projektu  pn.  „Budowa  boiska  piłkarskiego  przy  Szkole  Podstawowej 
Nr 9”  w ramach programu BLISKO BOISKO oraz ustanowienia formy zabezpieczenia 
prawidłowej realizacji umowy.

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poinformował, że Wojewoda 
Warmińsko-mazurski przyjął zaproszenie i przybędzie na obrady dzisiejszej sesji. Zgłosił 
wniosek  aby punkty dot podejmowania uchwał w sprawie  przystąpienia do procedury 
zmiany granic Miasta Ełku  oraz   przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta 
Ełku  w sprawie zmiany granic Miasta Ełku były punktami ruchomymi porządku obrad 
i  w  momencie  kiedy  Wojewoda  Warmińsko-Mazurski  przybędzie  na  salę  obrad 
przystąpić do ich rozpatrywania.

Radca prawny Z.Pietkiewicz wyjaśniła, że zgodnie z przepisami prawa porządek 
obrad powinien być przyjęty w całości i punktów tzw. ruchomych nie przewiduje się.

W  związku  z  powyższym  wyjaśnieniem  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta 
J.Czepułkowski zgłosił  wniosek,aby  aby punkty dot podejmowania uchwał w sprawie 
przystąpienia  do  procedury  zmiany  granic  Miasta  Ełku   oraz   przeprowadzenia 
konsultacji  z  mieszkańcami  Miasta  Ełku   w sprawie  zmiany granic  Miasta  Ełku  ująć 
w punktach 6)9 i 6)10.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz wyjaśnił, że Pan Wojewoda jest w drodze do 
Ełku i przewidywany przyjazd - godzina 12. 

W związku z informacją przekazaną przez Prezydenta Miasta Przewodniczący 
Rady Miasta Waldemar Pieńkowski wycofał wniosek. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta J.Czepułkowski  również wycofał wniosek.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  zgłosił  wniosek 
o  przesunięcie  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  2008  rok 
z punktu 6)3 do punktu 6)1. 

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie zgłoszone 

wnioski dot. porządku obrad:
1) wniosek dot. zmiany kolejności rozpatrywania punktów -  o przesunięcie podjęcia 

uchwały w sprawie   zmiany budżetu miasta  Ełku na 2008 rok z  punktu 6)3 do 
punktu  6)1;  21  głosami  „za”,  przy   0  głosach „przeciw”   i  0  głosach wstrzym.  - 
jednomyślnie „za”  radni wniosek przyjęli. 

2) wniosek o  uzupełnienie  propozycji porządku obrad, w punkcie 6 o podpunkt 6)11 
z tematem podjęcie uchwały w sprawie  upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do 
przyjęcia  środków finansowych  na  dofinansowanie  projektu  pn.  „Budowa  boiska 
piłkarskiego przy Szkole Podstawowej Nr 9”  w ramach programu BLISKO BOISKO 
oraz ustanowienia formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy.; 21 głosami 
„za”, przy  0 głosach „przeciw”  i 0 głosach  wstrzym. -  jednomyślnie „za”    radni 
przyjęli wnioski. 

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski  poddał pod głosowanie 
porządek obrad z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków; 21 głosami „za”,  przy 
0 głosach „przeciw”  i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek 
posiedzenia jak wyżej. 
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 Do punktu –4-
Pan  Ryszard  Komorowski  -  przedstawiciel  Polskiego  Centrum  Badań 

i Certyfikacji w Warszawie wręczył Prezydentowi Miasta certyfikaty jakości tj.: Certyfikat 
Systemu  Zarządzania  Jakością   Nr  784/3/2008  przyznany  Urzędowi  Miasta  Ełku 
w zakresie świadczenia usług administracji publicznej na zadania własne i zlecone oraz 
Certyfikat Jakości IQNet w tym samym zakresie.
 Do punktu –5-

Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 
25 września  2008 r. do dnia  21 października 2008 r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie przedstawił 
działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 

Radny T.Bińczak poprosił o przybliżenie zagadnień odnośnie konferencji, w której 
Prezydent Miasta uczestniczył na temat  dzieci romskich, 

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że MSWiA stoi na stanowisku, 
że w Polsce nie powinny byc tworzone klasy romskie, gdyż jest to dyskryminacja.

 Do punktu –6-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2008, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta  J.Wróbel  omówił  zmiany  do  budżetu  miasta  zgodnie 
z  przedłożonym  projektem  uchwały  wraz  z  autopoprawkami  zawartymi  w  pismach: 
znak MK-5540/448/2008 z dnia 18.11.2008r. i OR.3014/2/08 z dnia 21.11.2008r. Pisma 
stanowią załącznik do protokołu. Treść niniejszych pism wszyscy radni otrzymali.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja  pozytywnie  zaopiniowała  zmiany  w  budżecie  miasta  w  dziale  oświata 
i wychowanie. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski  poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju 
Gospodarczego  zaopiniowano pozytywnie zmiany w budżecie. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem wniesionych autopoprawek; 21 głosami 
„za”,  przy  0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach  wstrzymujących  radni  podjęli  Uchwałę 
Nr XXIX/282/08    w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  

*    *    *

2)  Projekt uchwały w sprawie obniżenia  średniej ceny skupu żyta za okres  pierwszych 
trzech  kwartałów  2008 roku,  w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 

poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju 
Gospodarczego  zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0  głosach 
wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę Nr XXIX/283/08 w sprawie ustalenia obniżenia 
średniej  ceny skupu żyta  za  okres  pierwszych trzech  kwartałów  2008 roku, 
Uchwała  w załączeniu do protokołu. 
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*   *   *
3)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmieniająca uchwałę  w sprawie  zasad wynajmowania 
lokali  wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta  Ełku,  w załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku  T.Makowski 

poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju 
Gospodarczego  zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Na  zapytanie  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  W.Kwiatkowskiego,  czy 
w wyniku negatywnej opinii Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku -  Prezydent 
Miasta będzie miał prawo nawiązać stosunek na najem lokalu mieszkalnego, Prezydent 
Miasta Tomasz Andrukiewicz odpowiedział, że opinia Komisji jest tylko opinią.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  19 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  1  głosie 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIX/284/08  w  sprawie  zmieniająca  uchwałę 
w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego 
zasobu  Miasta  Ełku.  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecny radny T.Bińczak

*   *  *
Została ogłoszona przerwa w oczekiwaniu na przybycie 

Pana Wojewody Warmińsko-Mazurskiego.

Po  przerwie  obrady  wznosił  Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski 
i powitał Wicewojewodę Warmińsko-Mazurskiego Jana Maścianicę.

4)  Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic Miasta Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz przedłożył  zebranym  oraz  omówił  analizę 
rezerwy  gruntów  pod  potrzeby  rozwojowe  Miasta  Ełku.  Uzasadniał  potrzebę 
rozszerzenia granic miasta.  Szczegółowa informacja w temacie stanowi  załącznik do 
protokołu. Następnie Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował, 
że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że  komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
M.Andruszkiewicz  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Radny T.Bińczak ponieważ jest w posiadaniu dwóch mapek, pyta o załącznik do 
uchwały, która mapka jest załącznikiem?

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  wyjaśnił,  że  załącznikiem  do  uchwały  jest 
mapka przekazana radnym w dniu dzisiejszym.

Radny  Jerzy  Czepułkowski  zwrócił  się  do  Prezydenta  Miasta,  aby  nie  ulegał 
presji Wójta Gminy, iż musimy policzyć ile straci gmina jeśli miasto poszerzy granice. 
Rozwój gminy jest uzależniony od rozwoju miasta. Zwrócił sie z prośbą, aby wniosek 
miasta został pozytywnie rozpatrzony.

Radny T.Bińczak powtórzył prośbę, aby radnym dostarczyć aktualny załącznik do 
projektu uchwały.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  jako  korektę  i  autopoprawkę  wniósł,  aby 
dołączyć  mapkę  jako  załącznik  do  projektu  uchwały,  która  została  radnym  w  dniu 
dzisiejszym rozdana.

4



Radny J.Stradczuk zwrócił uwagę, że w obecnych planach  poszerzenia granic 
nie ma Lasku Chruścielskiego, a w perspektywie planowana jest budowa promenady 
poprzez  spięcie  jej  mostem.  Czy  wójt  będzie  partycypował  w  kosztach  budowy 
promenady?

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  wyjaśnił,  że  wójt  złożył  deklarację 
partycypowania w budowie.

Radny T.Bińczak wyraził zadowolenie z negocjacji między samorządami.
Wicewojewoda  Warmińsko-Mazurski  Jan  Maścianica  zabierając  głos 

zadeklarował  pomoc  w  doprowadzeniu  do  pomyślnego  końca  rozszerzenia  granic 
miasta. Poinformował,  że w najbliższym czasie  wojewoda zaprosi Prezydenta, wójta 
i przewodniczących obu rad do Olsztyna w celu omówienia tematu.

Po  wyczerpaniu  dyskusji,  która  zakończyła  się  bez  żadnych  wniosków 
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał  pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie jak wyżej; 21 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. 
radni podjęli Uchwałę Nr XXIX/286/08 w sprawie przystąpienia do procedury zmiany 
granic Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu.

*   *  *
5) Projekt uchwały  w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Ełku 
w sprawie zmiany granic Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  I.Podwojski 

poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny 
pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
M.Andruszkiewicz  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIX/287/08  w  sprawie  przeprowadzenia 
konsultacji  z  mieszkańcami  Miasta  Ełku w sprawie zmiany granic  Miasta  Ełku. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny  T.Makowski.

*   *  *
6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  na  terenie  Gminy  Miasta  Ełk  taryf  za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres 
od dnia 01 stycznia 2009 roku do dnia 31 grudnia 2009 roku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 

M.Andruszkiewicz  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Radny  T.Makowski  zapytał  z  jakiej  analizy  wynika  wzrost  o  12,6%  dla 
gospodarstw domowych i z czego wynika wzrost zatrudnienia w firmie o 3 osoby?

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Ełku W.Jassaak 
ustosunkował  się  do  powyższego  zapytania  i  między  innymi  poinformował,  że 
Przedsiębiorstwo  Wodociągów  i  Kanalizacji  przedłożyło  Prezydentowi  Miasta  Ełku 
wniosek  o  zatwierdzenie  taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego 
odprowadzania ścieków na okres od dnia  1 stycznia 2009 r. do 31 grudnia 2009 r.

Proponowana zmiana taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie 
ścieków wynosić będzie dla: 
1/ gospodarstw domowych  o 12,6 %,
2/ pozostałych odbiorców  o 12,3 %.

Wynika ona m. in. z prognozy wzrostu na 2009 r. od 2,5% do 2,9 % wskaźnika 
inflacji,  wzrostu  zużycia  energii  elektrycznej  o  18,9  %,  dodatkowego  zatrudnienia 
3 pracowników oraz kosztów ponoszonych przez Spółkę na utrzymanie infrastruktury 
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technicznej,  w  tym  na  eksploatację  ujęcia  wód  głębinowych,  oczyszczalni  ścieków 
w Nowej Wsi Ełckiej,  sieci wodociągowej o długości 128 km i kanalizacyjnej o długości 
89  km oraz  9  przepompowni.  Wzrost  o  12,6  % opłat  za  wodę  i  ścieki  w  budżecie 
miesięcznym gospodarstw  domowych  spowoduje  zwiększenie  wydatków na  jednego 
mieszkańca  z  kwoty  21,88  zł/m-c  w  2008  r.  do  kwoty  24,64  zł/m-c  tj.  o  2,76  zł. 
W czteroosobowej rodzinie miesięczny wydatek na usługi wodociągowe i kanalizacyjne 
wyniesie 98,56 zł i wzrośnie w stosunku do 2008 roku o 11,06 zł.

 Radny T.Makowski zgłosił wniosek, aby proponowana zmiana taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków wynosiła dla: 
1/ gospodarstw domowych  o 8,6 %,
2/ pozostałych odbiorców  o 8,3 %.

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Ełku W.Jassak 
poinformował, że radny nie ma takich kompetencji. 

Radca prawny  Urzędu  Miasta  Z.Pietkiewicz  wyjaśniła,  że  Rada Miasta  może 
zweryfikować zaproponowane taryfy i zatwierdzić, bądź odrzucić. Wniosek nie możę być 
brany pod uwagę.

Po wyczerpaniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady Miasta   W.Pieńkowski  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 9 głosami  „za”, przy 3 głosach 
„przeciw”    i  7  głosach wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę Nr XXIX/285/08  w sprawie 
zatwierdzenia na terenie Gminy Miasta Ełk taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe  zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2009 
roku do dnia 31 grudnia 2009 roku. Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie 
głosowania nieobecni radni:  W.Paczkowska i K.Siemienkiewicz.

*   *  *
7) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów 
i akcji w spółkach prawa handlowego przez Prezydenta Miasta Ełku,  w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski zwrócił uwagę na zapis w § 4 ust.5 

pkt , który powinien brzmieć: „1.  zmiana wysokości kapitału zakładowego spółki, która 
spowoduje  utratę  przez  Gminę  Miasto  Ełk  pakietu  kontrolnego  udziałów,”  zamiast: 
„1. zmiana wysokości kapitału zakładowego spółki, który powoduje utratę przez Gminę
Miasto Ełk pakietu kontrolnego udziałów,”. Poprawkę zgłosił jako wniosek.

Radni przez aklamacje przyjęli wniosek.
Nie  wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIX/288/08  w  sprawie  określenia  zasad 
wnoszenia, cofania i  zbywania udziałów  i  akcji  w spółkach prawa handlowego 
przez  Prezydenta  Miasta  Ełku. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecny radny K.Siemienkiewicz.

*  *  *
8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia 
lokalizacji  targowiska  miejskiego  i  zatwierdzenia  jego  regulaminu, w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta W.Szelążek omówił  i  wniósł  o  podjęcie uchwały. 
Poinformował,  że zmiana polegać będzie na tym, iż w załączniku Nr 2 do  uchwały 
Nr XVI/146/07 Rady Miasta  Ełku z  dnia 30 października 2007r.  w sprawie ustalenia 
lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego regulaminu (zmienionej uchwałą 
Nr XXVII/259/08 z dnia 30 września 2008 r.)  wprowadza się następujące zmiany:
1) w § 8  pkt 3) otrzymuje brzmienie:
     “ § 8.3)  metali szlachetnych”,

  2) po § 9 dodaje się § 9a o treści:
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 “ § 9a Sprzedaż wyrobów z metali szlachetnych może być prowadzona pod warunkiem 
spełnienia wymogów określonych przepisami prawa probierczego”.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
M.Andruszkiewicz  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  I.Podwojski 
poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny 
pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz starał się uzasadnić radnym,  aby nie podejmować 
uchwały. Najważniejsze - w załączniku Nr 2 do  uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta 
Ełku z dnia 30 października 2007r. w sprawie ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego 
i  zatwierdzenia  jego  regulaminu  (zmienionej  uchwałą  Nr  XXVII/259/08  z  dnia 
30  września  2008  r.)  funkcjonował  zakaz  sprzedaży.  Nie  powinniśmy  tej  uchwały 
podejmować,  gdyż  targowica miejska  jest  nie  odpowiednim miejscem na handel  tak 
specyficznym towarem jakim są wyroby z metali  szlachetnych. Zarówno chodzi tu o: 
nieodpowiednie  warunki  atmosferyczne  wpływające  na  jakość  takich  wyrobów, 
utrudniona  rękojmię  gwarancyjną  dla  klientów,  a  także  tworzenie  atmosfery  na 
powstawania  sytuacji  patologicznych  związanych  z  nieuczciwą  dystrybucja  wyżej 
wspomnianych wyrobów. Taka sprzedaż powinna być prowadzona w pomieszczeniach 
zamkniętych.

W  związku  z  brakiem  formalnych  wniosków  Przewodniczący  Rady  Miasta 
W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;   „za” 
podjęciem uchwały  głosował  1,   „przeciw”  14  i  5  radnych wstrzymało  sie  od  głosu. 
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski stwierdził,  że radni  nie podjęli  uchwały. 
W trakcie głosowania nieobecny radny K.Siemienkiewicz.

*   *  *
9) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski odczytał projekt uchwały, w którym, 
między innymi czytamy: „W uchwale Nr IX/96/07 Rady Miasta Ełku z dnia 29 maja 2007 
roku  w  sprawie  ustalenia  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miasta  Ełku, 
zmienionej uchwałą Nr XIX/176/07 Rady Miasta Ełku z dnia 20 grudnia 2007r. dokonuje 
się następujących zmian:
1. W § 1 ust. 1 – dopisuje się do składu osobowego Komisji Budżetowej i Rozwoju
Gospodarczego radnego Zdzisława Fadrowskiego.
2. W § 1 ust. 2 – dopisuje się do składu osobowego Komisji Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku radnego Zdzisława Fadrowskiego.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIX/289/08  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie 
ustalenia  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miasta  Ełku, Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni  K.Siemienkiewicz 
i W.Paczkowska.

*   *  *
10)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urnbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 

M.Andruszkiewicz  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego,  Prawa i  Porządku zaopiniowano pozytywnie  projekt  uchwały  wraz  ze 
Strategią Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”.

Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  I.Podwojski 
poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny 
pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.
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Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIX/290/08  w  sprawie przyjęcia  „Strategii 
Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Miasta  Ełku  na  lata  2008  –  2018”. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni 
K.Siemienkiewicz, W.Paczkowska i T.Makowski. 

*  *   *
11)  Projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  upoważnienia  Prezydenta   Miasta  Ełku  do 
przyjęcia  środków  finansowych  na  dofinansowanie  projektu  pn.  „Budowa  boiska 
piłkarskiego przy Szkole Podstawowej nr 9”  w ramach programu BLISKO BOISKO oraz 
ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji  umowy, w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 

M.Andruszkiewicz  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

     Nie zgłoszono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  18 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXIX/291/08 w sprawie upoważnienia Prezydenta 
Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych na dofinansowanie  projektu pn. 
„Budowa boiska piłkarskiego przy Szkole Podstawowej nr 9”  w ramach programu 
BLISKO BOISKO oraz  ustanowienia formy zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji 
umowy. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
K.Siemienkiewicz W.Paczkowska i T.Makowski. 

Do punktu -7-
Prezydent Miasta T.Andrukiewicz dokonał prezentacji projektu budżetu miasta na 

2009 rok w wersji multimedilanej.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw Społecznych I.Podwojski   powtórzył 

wniosek zgłoszony przez Komisję dot. przeniesienia kwoty 1.900 tys. zł z inwestycji pn. 
Park Solidarności na dział ochrona zdrowia – budowa szpitala; 1.500 tys.zł na inwestycji 
w zakresie dostosowania budynku Przychodni przy ul. Konopnickiej oraz 500 tys. zł na 
projekt budowlany w zakresie szpitala obejmujący obszary związane z dostosowaniem 
do wymogów Ministra Zdrowia.

Do punktu -8-
Prezentacji  Strategii  Promocji  Miasta  Ełku  na  lata  2009  –  2011  w  wersji 

multimedialnej dokonali przedstawiciele agencji reklamowej Dobra Nasza Pan Dariusz 
Ziębski i Pani Dagmara Sitek.

Do punktu -9-

Radni  nie zgłosili  interpelacji i zapytań.

Do punktu -10-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poruszył  następujące 

kwestie:
-  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym na  piśmie  przekazał  radnym i  Prezydentowi 
Miasta informację na temat proponowanych terminów posiedzeń Rady Miasta w roku 
2009. Zwraca się z prośbą o uwagi w temacie. Zaproponował zaplanować i  rozpisać 
posiedzenia poszczególnych komisji na przyszły rok.
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- Poseł na Sejm RP Andrzej Orzechowski zostawił materiały dot. podsumowania rządu 
Premiera  Donalda  Tuska  i  koaliccji  PO-PSL.   Zainteresowani  radni  mogą  z  tym 
dokumentem zapoznać się w Biurze Rady Miasta.
-  Złożył  wniosek  o  wycofanie  zamku  pokrzyżackiego  w  Ełku  z  zasobu  mienia 
komunalnego  przeznaczonego  do  sprzedaży  i  podjęcie  działań  mających  na  celu 
zagospodarowanie  zamku przez  Gminę  Miasto  Ełk.  W uzasadnieniu  przedstawił,  że 
sprzedaż  zamku  z  czysto  ekonomicznego  punktu  widzenia  jest  przedsięwzięciem 
ryzykownym  o  tyle,  że  może  wiązać  się  z  koniecznością  przekwaterowania  ełczan 
zamieszkujących wyspę zamkową, co według pobieżnych szacunków może generować 
koszty wyższe niż możliwy przychód ze sprzedaży. Natomiast przykłady z innych miast, 
w  których  zamki  są  własnością  prywatną  (np.  Giżycko),  są  dowodem,  że  własność 
prywatna  nie  musi  być  panaceum  na  zły  stan  zabytków,  a  wręcz  przynosi  szkody. 
Substancja  zabytkowa  zamku,  która  warta  jest  ochrony,  rekonstrukcji  i  konserwacji, 
może być wykorzystana na cele muzealno-wystawiennicze, można umieścić tam Urząd 
Stanu  Cywilnego.  Muzeum  może  pełnić  rolę  ośrodka  edukacyjnego  podobnie  jak 
Centrum  Edukacji  Ekologicznej.   Środki  finansowe  na  renowację  zamku  można 
pozyskać  z programów Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego oraz źródeł UE. Pan 
Przewodniczący ponownie zwrócił  się  z  prośbą o podjęcie działań zmierzających do 
realizacji wniosku.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Bogusław  Wisowaty 
poinformował, że na najbliższej sesji zostanie przyjęty plan pracy Komisji Rewizyjnej na 
I półrocze 2009 roku. Zwrócił się z prośbą do radnych, aby  zgłaszali tematy kontrolne 
do planu pracy tej komisji.

Do punktu -11-

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 
Pieńkowski zamknął obrady XXIX sesji  Rady Miasta w dniu  25 listopada 2008 roku 
o godzinie 1610 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska            Przewodniczył obradom:

        Waldemar Paweł Pieńkowski
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